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1. Opening en mededelingen  

Angelo heet iedereen welkom bij het eerste Dorpsplatformoverleg van dit jaar. Voor vandaag 

heeft iedereen de stukken voor de drie aanvragen ontvangen. Voor het volgende overleg 

zitten ook al een aantal aanvragen in de pijplijn van onder andere de Kerststal, Sint Nicolaas 

Comité en Princenbier.    

 

Het budget voor 2023 voor het Dorpsplatform Princenhage is dit jaar € 20.000,-.  In 2022 zijn 

voor Zuidwest 34 aanvragen gehonoreerd. De aanvragen vanuit het Dorpsplatform 

Princenhage zijn allemaal verwerkt. Er was een saldo van € 210,- over in 2022. (Zie overzicht 

budget in de laatste notulen.  

De gemeenteraad heeft een motie aangenomen waarbij onderzocht  gaat worden in 

hoeverre eten en drinken (voor bijvoorbeeld vrijwilligers) bij een activiteit kan worden 

ondersteund. 

 

De uitkomst hiervan wordt in het dorpsplatform teruggekoppeld. 

2. Vaststellen agenda 

Geen aanvullingen op de agenda. 

 

3. Verslag 09-11-2022 

Naar aanleiding van: Grote Broer is bij de laatste wijkplatform in de Heuvel geweest. 

Vanavond niet aanwezig bij het Dorpsplatform Princenhage.  

Het Dorpsplatform heeft nu een spandoek om op te hangen bij evenementen: Dit evenement 

is medemogelijk door het Dorpsplatform Princenhage met logo en het logo van de gemeente 

Breda. Dit moet de zichtbaarheid van het Dorpsplatform vergroten. Het spandoek is op te 

halen bij SEP.  

Marian: Geeft een korte update van website van de OVP. Niet veel verenigingen hebben 

gereageerd op de oproep. Gaan nog verder met de uitwerking en OVP moet in een 

vergadering nog beslissen of ze verder gaan met dit initiatief.  

 

Verder geen opmerkingen over het verslag. Dank aan Corné voor het maken van het verslag.  

 

4. Initiatief 1. Oranjecomité Princenhage – Koningsdag 2023 

Aschwin en Lisette: Het Oranjecomité wil in 2023 weer 2 activiteiten rond Koningsdag 

organiseren. Op 19 april voor de ouderen, locatie Wijkcentrum Princenhof en op 27 april 

voor de kinderen op De Dorpswei. Het plan/programma wordt verder toegelicht.  

 



Vanuit het Dorpsplatform: Goed dat er ook weer een activiteit voor de ouderen wordt 

georganiseerd en er geen entreegelden zijn.   

 

Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding op het initiatief voor € 1.250,-.  

 

5. Initiatief 2. S.K.I.P. – Activiteiten 2023 

Yara en Sofie: S.K.I.P. vraagt voor activiteiten in 2023 een bijdrage van € 1.750,-. In 2022 zijn 

de activiteiten van S.K.I.P. erg goed bezocht. Bij enkele activiteiten was zelfs het maximaal 

aantal kinderen wat mee kon doen bereikt. Voor 2023 staan dezelfde activiteiten op het 

programma als in 2022. Ook ondersteund S.K.I.P. bij andere activiteiten van Princenbier en 

CC ’t Aogje. 

 

Vanuit het Dorpsplatform: De jaarlijkse aanvraag is bekend. Het Dorpsplatform ondersteunt 

de inzet van S.K.I.P. voor de kinderen van Princenhage.  

 

Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding op het initiatief voor € 1.750,-.  

 

6. Initiatief 3. CC ’t Aogje - Geluidsinstallatie 

Erik: Stichting CC ’t Aogje heeft meer dan 20 jaar geleden via buurbudgetten een 

geluidsinstallatie gekregen. Deze geluidsinstallatie wordt voor de buitenactiviteiten gebruikt 

maar ook door andere verenigingen (Avondvierdaagse, vredeskapel, kerststal etc.) die op de 

Haagsemarkt iets organiseren. Na 20 jaar is de geluidsinstallatie wel op. Bij de begroting is 

een specificatie bijgevoegd waaruit de geluidsinstallatie uit zou moeten bestaan. Dit 

bedraagt ongeveer € 4.700,-. Er wordt een bijdrage gevraagd van € 4.500,-.  

 

Vanuit het Dorpsplatform: Het ontbreekt de specifieke kennis bij de meeste leden van het 

Dorpsplatform om te kunnen beoordelen of deze installatie te groot of te klein is om op de 

Haagsemarkt te gebruiken. Is het een optie Jacobs te informeren? De apparatuur die hun 

verkopen zit in een duurder segment. Het Dorpsplatform stelt voor om een volledige offerte 

op te vragen en deze aan een klein comité van het Dorpsplatform voor te leggen. Het 

dorpsplatform wil maximaal € 4.500,- hieraan besteden. Hogere kosten zijn voor rekening 

van CC ’t Aogje. 

 

Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding op tot maximaal € 4.500,- gesubsidieerd om 

een geluidsinstallatie aan te schaffen. 

 

De geluidsinstallatie is aangeschaft na goedkeuring door klein comité van het Dorpsplatform 

voor een bedrag van € 3.658,38.  

 

7. Rondvraag/vervolgafspraken 

De volgende bijeenkomst is op woensdag 29 maart 2023 aanvang 19:30 uur in de 

Dobbelsteen.  

 

8. Sluiting 

Iedereen bedankt voor de deelname en input.   

 

 



Overzicht budget 2023 

Budget € 20.000, -   

18-01-2023 Oranjecomite Princenhage – 
Koningsdag 

€ 1.250,00    Toegekend 

18-01-2023 S.K.I.P. – Activiteiten 2023 € 1.750,00 Toegekend 

18-01-2023 CC ’t Aogje – Geluidsinstallatie  € 3.658,38 Toegekend 

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

Saldo € 13.341,62   

 


